

# The affectionate Prophet ﷺ النبي الودود

عن عمرة بنت عبد الرحمن أنها سألت عائشة رضي الله عنها كيف كان يصنع رسول الله ﷺ إذا جامع نساءه قالت كان ألين الناس وأكرم الناس ضحاً كما بساماً أدب النساء لعبد الملك

Amrah asked Aishah (ra): How did the Messenger of Allah (SAW) have sex with His women? She said: He was the most tender and dearest of people, laughing and smiling. *'Abd Al-Malik ibn Habib, Adab Al-nisaa*

فقام إليه [زيد] رسول الله ﷺ عرياناً يجر ثوبه ... فاعتنقه وقبله جامع الترمذي

The Messenger of Allah (SAW) got up naked to meet Zaid, dragging his robe ... and He hugged him and kissed him.

*Sunan Al-Tirmidhi*

عن ابن عباس قال رأيت النبي ﷺ فرج نخذي الحسين وقبل زيبته المعجم الكبير للطبراني

Ibn 'Abbas said: I saw the Prophet (SAW) spread Husain's thighs apart and kiss his little penis.

*Al-Tabarani, Al-mu'jam Al-kabir*

عن معاوية قال رأيت رسول الله ﷺ يمص لسانه [الحسن] مسند أحمد  
Mu'awiya said: I saw the Messenger of Allah (SAW) sucking on Hasan's tongue. *Musnad Ahmad*

عن ابي هريرة قال رأيت النبي ﷺ يمص لعاب الحسن والحسين تاريخ مدينة دمشق لابن عساكر

Abu Huraira said: I saw the Prophet (SAW) suck on Hasan's and Husain's saliva. *Ibn 'Asakir, Tarikh Madina Dimashq*

رفع النبي ﷺ عن قميصه فاحتضنه وجعل يقبل كشحه قال انما أردت هذا يا رسول الله سنن ابي داود

The Prophet (SAW) lifted up His shirt, and the man hugged him tightly and began to kiss down his side, saying: This is what I wanted Oh Messenger of Allah! *Sunan Abi Dawud*

